
Protokół z posiedzenia

Nr 10/19

Komisji Gospodarki Miejskiej

VIII kadencji

z dnia 18 września 2019 roku w sali 229c

Urząd Miasta Piły

(czas trwania od godz. 14.00 do 16.45)

W  posiedzeniu  wzięło  udział  sześcioro  członków  Komisji  Gospodarki  Miejskiej.  Na

posiedzeniu nie było Radnego  Marka Toboły. Listy obecności radnych i zaproszonych

gości stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  Marek  Andruszkiewicz powitał

wszystkich  radnych  przybyłych  na  posiedzenie  Komisji  oraz  zaproszonych  gości,  po

stwierdzeniu quorum, otworzył obrady.

Temat obrad:

1. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wynajęcie  i

wydzierżawienie  nieruchomości  oraz  odstąpienie  od  obowiązku  przetargowego

trybu zawarcia umów;

2. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów najmu i dzierżawy;

3. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu;

4. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  udzielenie

bonifikaty  od  ceny  nieruchomości  sprzedawanej  w  drodze  bezprzetargowej

położonej przy ul. Polnej w Pile;

5. Projekt  uchwały  Rady Miasta  Piły  w sprawie ujednolicenia  pisowni  istniejących

nazw ulic i placów położonych w mieście Piła; 

6. Projekt uchwały Rady Miasta Piły  w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność

Prezydenta Miasta Piły; 

7. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy

Finansowej Miasta Piły na lata 2019-2029; 

8. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019

rok; 

9. Informacja  o  przebiegu  wykonania  budżetu  Miasta  Piły,  informacja  o

kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz informacja o przebiegu
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wykonania  planu  finansowego  samorządowych  instytucji  kultury  za  pierwsze

półrocze 2019 roku; 

10. Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Piły  z  prac Prezydenta  Miasta  Piły  w okresie

międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły;

11. Sprawy różne  informacje dotyczące funkcjonowania spółek gminnych w

roku 2018 - (materiały przesłane mailem)

Ad 1

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wynajęcie  i

wydzierżawienie  nieruchomości  oraz  odstąpienie  od  obowiązku  przetargowego  trybu

zawarcia umówiła Z-ca. Dyr. Wydz. Gospodarki Nieruchomościami Joanna Nosek

Przedmiotem niniejszej uchwały jest wyrażenie zgody na zawarcie na czas nieoznaczony

dzierżawy. W przypadku tej umowy jest 9 nieruchomości, które zostaną przeznaczone na

budynki  usługowo-handlowe.  Na  czas  obowiązywania  umowy stanowią  one  własność

najemców. 

Pytania do przedstawionego projektu uchwały.

Radni nie zadawali pytań.

Głosowanie 1: 

Radni  zaopiniowali  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na

wynajęcie  i  wydzierżawienie  nieruchomości  oraz  odstąpienie  od  obowiązku

przetargowego trybu zawarcia umów. 

5 głosów “za”, 1 głos “wstrzymujący”.

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad 2

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów najmu i dzierżawy omówiła Z-ca.  Dyr.

Wydz. Gospodarki Nieruchomościami Joanna Nosek

Przedmiotem  niniejszej  uchwały  jest  5  nieruchomości  przeznaczonych  na  altany

śmietnikowe i na zagospodarowanie terenów przyległych.
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Pytania do przedstawionego projektu uchwały.

Radni nie zadawali pytań.

Głosowanie 2:

Radni  zaopiniowali  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów najmu i dzierżawy. 

5 głosów “za”, 1 głos “wstrzymujący”.

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad 3

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od

obowiązku  przetargowego  trybu  zawarcia  umowy  najmu  omówiła  Z-ca.  Dyr.  Wydz.

Gospodarki Nieruchomościami Joanna Nosek

Przedmiotem niniejszej uchwały jest teren położony na miejscu lotniska w Pile, którego

przedmiotem  będzie  9  schronohangarów  przeznaczonych  na  działalność  Pilskiego

Stowarzyszenia  Historyczno-Militarnemu  w  Pile.  Wystąpiło  ono  z  wnioskiem  do

Prezydenta Miasta Piły o udostępnienie zasobów wraz z terenem przyległym. Teren ten

nie  został  wynajęty  przypadkowo.  Znajduję  się  w  sąsiedztwie  terenu,  który  został

wynajęty  Stowarzyszeniu  Miłośników  Munduru  jak  i  Pilskiemu  Muzeum Wojskowemu

Przedmoście. Będzie uzupełniał tę część muzealną, ekspozycyjną. 

Pytania do przedstawionego projektu uchwały:

1. Radny Mieczysław Karpiński zadał pytanie skąd płynie ta zmiana, bo miały być

2 schrony od strony ul. Wałeckiej? Oraz jaki jest zakres tego wynajmu, na jakich

warunkach i na jaki okres? 

➢ Z-ca.  Dyr.  Wydz.  Gospodarki  Nieruchomościami  Joanna  Nosek

poinformowała,  iż  nie  posiada  wiedzy  na  temat  zwiększonej  ilości

schronohangarów.  Umowa  na  czas  nieoznaczony.  Stawka  dla

Stowarzyszenia wynosi 30 zł miesięcznie plus obowiązujący podatek Vat. 

➢ Sekretarz Gminy Roman Szarzyński doprecyzował tylko wypowiedź Z-cy.

Dyr. Wydz. Gospodarki Nieruchomościami Joanna Nosek

     2. Radny  Mieczysław  Karpiński chciał  jeszcze  raz  poznać  nazwę  nowego

stowarzyszenia, ile schronohangarów trzeba na to wynająć? 

Radny Mieczysław Karpiński stwierdził, że 30 zł/m-c za całość, a nie za hangar to jest

to nieporozumienie. 
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➢ Z-ca.  Dyr.  Wydz.  Gospodarki  Nieruchomościami  Joanna  Nosek

odpowiedziała, że jest to Pilskie Stowarzyszenie Historyczno-Militarne. Ma

być  dla  nich  wynajętych  9  schronohangarów.  Łącznie  powierzchnia

nieruchomości wynosi 8 ha i 558 m/kw. Natomiast każdy schronohangar

ma 523 m/kw powierzchni użytkowej. 

3.  Radny Grzegorz  Płachta zadał  pytanie  czy  są  one  w  jakiś  sposób  już

zagospodarowane? I czy Stowarzyszenie ponosi jakieś korzyści majątkowe z tego tytułu?

➢ Z-ca.  Dyr.  Wydz.  Gospodarki  Nieruchomościami  Joanna  Nosek

odpowiedziała,  że  wszystkie  zyski  jakie  są  przeznaczone  na

działalność  statutową  Stowarzyszenia.  Nie  zarabiają  na

prowadzeniu  działalności  gospodarczej.  Część  schronohangarów

była objęta na cele magazynowe, a reszta jest  przeznaczona na

część muzealną. 

4. Przewodniczący  Marek Andruszkiewicz  zadał  pytanie  czy w tym obszarze

występują jeszcze jakieś inne schronohangary, które pozostają w majątku Gminy czy

wyzbywamy się czy znajdujemy na nie użytkowników? 

➢ Z-ca.  Dyr.  Wydz.  Gospodarki  Nieruchomościami  Joanna  Nosek

poinformowała, że na terenie lotniska są jeszcze pustostany jeżeli

chodzi  o  hangary.  One  są  sukcesywnie  przekształcane  na

działalność  lotniczą.  Jest  też  przekształcany  plac  na  uboczu  dla

organizacji pozarządowych. 

5. Radny Mieczysław Karpiński zadał pytanie czy w umowach jest przewidziana

jest możliwość podwynajmu przez te stowarzyszenia? 

➢ Z-ca.  Dyr.  Wydz.  Gospodarki  Nieruchomościami  Joanna  Nosek

poinformowała, że możliwość jest za zgodą wynajmującego. 

W  związku  z  brakiem  pytań  Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  Marek

Andruszkiewicz zamknął dyskusję poddając projekt uchwały pod głosowanie.

Głosowanie 3:

Radni  zaopiniowali  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu.

4 głosy “za”, 1 głos “przeciw”, 1 głos “wstrzymujący”.

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.
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Ad 4 

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od

ceny nieruchomości sprzedawanej w drodze bezprzetargowej położonej przy ul. Polnej w

Pile omówiła Z-ca. Dyr. Wydz. Gospodarki Nieruchomościami Joanna Nosek

Przedmiotem  niniejszej  uchwały  jest  utworzenie  nowej  placówki  zajmującej  się

zapobieganiem marnotrawstwa żywności. 

Pytania do przedstawionego projektu uchwały:

1. Radny  Mieczysław Karpiński zadał pytanie  czy Pan Prezydent rozważał  inną

formę udostępnienia gruntu np. dzierżawy po upływie tych 10 lat? 

➢ Z-ca.  Dyr.  Wydz.  Gospodarki  Nieruchomościami  Joanna  Nosek

odpowiedziała, że po 10 latach ta nieruchomość może być wykorzystana

na  inny  cel.  Ale  w  przeciągu  tych  10  lat  musi  być  tam  prowadzona

działalność  taka  jaka  jest  w  umowie,  ponieważ  na  to  było  przyznana

bonifikata. 

W  związku  z  brakiem  pytań  Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  Marek

Andruszkiewicz zamknął dyskusję poddając projekt uchwały pod głosowanie.

Głosowanie 4:

Radni  zaopiniowali  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na

udzielenie  bonifikaty  od ceny nieruchomości  sprzedawanej  w drodze bezprzetargowej

położonej przy ul. Polnej w Pile

4 głosy “za”, 1 głos “przeciw”, 1 głos “wstrzymujący”.

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad 5

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie ujednolicenia pisowni istniejących nazw ulic i

placów  położonych  w  mieście  Piła omówiła  Z-ca  Dyrektor  Wydz.  Gospodarki

Nieruchomościami Joanna Nosek

Przedmiotem niniejszej uchwały jest pisownia istniejących nazw ulic i placów położonych

w mieście Piła. Uchwała ma charakter tylko i wyłącznie porządkowy. 

Radna  Maria Kubica poinformowała, że bardzo jest zadowolona z tej uchwały i że w

końcu wszystko będzie ładnie i poprawnie napisane. 
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Pytania do przedstawionego projektu uchwały.

1. Radny Mieczysław Karpiński  podpytał o ul. Zygmunta Starego, a dlaczego nie

miałaby się nazywać  ul. Króla Zygmunta Starego. 

➢ Radna Maria Kubica poinformowała, że nie ma sensu zmieniać tej nazwy.

Każdy  raczej  wie,  że  Zygmunt  Stary  był  królem  i  nie  potrzeba  tego

umieszczać na tablicy

➢ Z-ca  Dyrektor  Wydz.  Gospodarki  Nieruchomościami  Joanna  Nosek

wyjaśniła, że zmiana ta jest zabiegiem porządkującym, ujednoliceniem. A

jakbyśmy dodali  różne przedrostki  to już to byłaby zmiana całej nazwy

ulicy. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Marek Andruszkiewicz zamknął dyskusję

poddając projekt uchwały pod głosowanie.

Głosowanie 5:

Radni  zaopiniowali  Projekt  uchwały  Rady Miasta Piły  w sprawie  ujednolicenia  pisowni

istniejących nazw ulic i placów położonych w mieście Piła

6 głosów “za”

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad 6

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  działalność

Prezydenta  Miasta  Piły omówila Z-ca Dyrektor  Wydz.  Gospodarki  Nieruchomościami

Joanna Nosek

Pytania do przedstawionego projektu uchwały.

1. Radny Mieczysław Karpiński zadał pytanie jaka była konkretna decyzja KSWiP,

jednogłośna  czy  zróżnicowana?  I  czy  skarżący  był  poinformowany  o

możliwościach innego trybu postępowania w trakcie tych czynności przed skargą

czy dopiero na etapie skargi? 

➢ Z-ca Dyrektor  Wydz.  Gospodarki  Nieruchomościami  Joanna  Nosek

odpowiedziała,  że  decyzja  była  jednogłośna.  Osoba  skarżąca  była

informowana przed skargą, była również na interwencji, była również na

spotkaniu z dyrektorem wydziału. Finalnie skarga została złożona do Biura

Rady Miasta. 
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W  związku  z  brakiem  pytań  Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  Marek

Andruszkiewicz zamknął dyskusję poddając projekt uchwały pod głosowanie.

Głosowanie 6:

Radni zaopiniowali  Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie rozpatrzenia skargi na

działalność Prezydenta Miasta Piły

6 głosów “za”

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Salę  opuszcza  Z-ca Dyrektor  Wydz.  Gospodarki  Nieruchomościami  Joanna  Nosek.

Przewodniczący  Marek  Andruszkiewicz  zaprosił  do  zabrania  głosu  Panią  Skarbnik

Gminy  Piła  Ewelinę  Ślugajską.   Pani  Skarbnik  Gminy  Piła  Ewelina  Ślugajska

odwróciła kolejność swojego referatu zaczynając od punktu nr 9, następnie punkt nr 8 i

7.

Ad 9

Informacja o przebiegu wykonania budżetu Miasta Piły, informacja o kształtowaniu się

wieloletniej  prognozy  finansowej  oraz  informacja  o  przebiegu  wykonania  planu

finansowego samorządowych instytucji kultury za pierwsze półrocze 2019 roku omówiła

Skarbnik Gminy Piła Ewelina Ślugajska. 

Przewodniczący  Marek Andruszkiewicz  zajął głos odnośnie zaawansowania miejskich

inwestycji. Również odniósł się do pisma od Pana Prezydenta Piły  Piotra Głowskiego,

że  w  okresie  od  30  czerwca  do  końca  września  niewiele  się  zmieniło  w  zakresie

inwestycji.

Dalej swój referat prowadziła Skarbnik Gminy Piła Ewelina Ślugajska. 

Radny Kazimierz Sulima potwierdził złożenie jednej oferty na zakup nowych autobusów

dla MZK Piła i jest to firma Solaris. I wyjaśnił, że wycena tych autobusów była robiona w

2015  roku,  w  związku  z  tym  wzrost  cen  półproduktów  znacznie  przewyższa  całość

zamówienia przetargowego. 
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Pytania do przedstawionej informacji.

1. Radny  Mieczysław Karpiński  zadał pytanie dotyczące Dynamicznej Informacji

Pasażerskiej.  Jaka jest kwota zakupu autobusów? Jak wygląda zakres prac, czy

są jeszcze jakieś nowe umowy? 

➢ Skarbnik Gminy Piła Ewelina Ślugajska odpowiedziała, że projekt ten nie

składa  się  tylko  z  autobusów,  ale  również  z  Małego  Centrum

Przesiadkowego  jak  i  z  Dynamicznej  Informacji  Pasażerskiej,  która

niestety jeszcze kuleje. 

2. Radny Mieczysław Karpiński zadał pytanie czy w związku ze skierowaniami do

prokuratury sprawa jest zagrożona jeśli chodzi o realizację w zakresie terminu,

tym  samym  również  tych  kwestii  finansowych,  które  są  związane  z  tym

zadaniem?  

➢ Skarbnik  Gminy  Piła  Ewelina  Ślugajska  odpowiedziała,  że  wszystkie

zgłoszenia zostały dokonane, sąd wyznaczył już biegłego,  który dokonuje

oględzin.  Toczą  się  w  tej  sprawie  czynności.  I  prosi  o  zaczekanie  na

pierwszą rozprawę w sądzie. 

3. Radny Mieczysław Karpiński zadał kolejne pytanie odnośnie realizacji Punktów

Przesiadkowych. Czy są planowane zmiany zadaszenia przy ul. Śródmiejskiej? 

➢ Skarbnik  Gminy  Piła  Ewelina  Ślugajska  poinformowała,  że  oczywiście

będzie zmiana tego “grzybka”, który jest obecnie na przystanku przy ul.

Śródmiejskiej.

Radny  Kazimierz  Sulima opowiedział,  że  główny  wykonawca  technologii  postawił

zarzuty  firmie  MZK,  mówiące  o  tym,  że  utrudnia  dostęp  do  sprzętu.  Wykonawca

dwukrotnie zwrócił  się do firmy MZK o umożliwienie wykonania pomiaru w autobusie,

gdzie  mógłby  montować  urządzenia,  które  są  przeznaczone  do  tej  Dynamicznej

Informacji Pasażerskiej. Była zostawiona liczba autobusów, a są w taborze różne marki

pojazdów,  żeby  wykonawca  mógł  z  każdego  rodzaju  autobusu  zrobić  pomiar.  I  za

każdym razem przyjeżdżała inna firma, która miała to robić. Natomiast oczywiście nie

było mowy, o żadnym montażu czegokolwiek w autobusach, ponieważ pan, który miał to

wykonywać nie miał nic do zaoferowania. MZK nie mogło pozwolić sobie na “otwarcie”

autobusów i zaniedbać transport miejski. Ważnym elementem całego systemu DIP jest

serce,  czyli  komputer  z  programem,  który  współgrałby  z  wszystkimi  autobusami,

tablicami,  które  wisiałyby   na  przystankach,  które  za  pomocą  GPS  pokazywałyby

lokalizację, opóźnienie itd. itp. Tego w ogóle nie było, nie było żadnego pomysłu. 
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Ponownie zabrała głos Skarbnik Gminy Piła Ewelina Ślugajska odnośnie Ad 9. 

W tym momencie salę opuściła Radna Magdalena Pabich.

4. Przewodniczący  Marek  Andruszkiewicz  zadał  pytanie  odnośnie  kwoty

dofinansowania do wymiany piecyków? 

➢ Skarbnik Gminy Piła Ewelina Ślugajska poinformowała, że jest to kwota

5 tys. zł. A średni koszt wymiany tych piecyków gazowych to 8 tys. zł.

razem z montażem. 

5. Radny  Mieczysław  Karpiński zadał  pytanie  odnośnie  opóźnień  prac  hal

sportowych  przy  szkołach  nr  6  i  7  oraz  o  boisko  przy  szkole  nr  6?  Skąd  te

przesunięcia w realizacji się wzięły?

➢ Skarbnik  Gminy  Piła  Ewelina  Ślugajska  poinformowała,  że  większość

prac  remontowych  była  ustalana  w  miesiącach  kwiecień-maj,  a  roboty

zaczęły się w miesiącach lipiec-sierpień. Więc w książeczce nie będą one

ujęte jako zadania zakończone, bo omawiane są teraz wydatki na pierwsze

półrocze czyli do 30 września 2019 roku. Ale większość z tych zadań jest

już zakończona i oddana do użytku publicznego, jak chociażby 4 oddziały

przedszkolne przy szkole podstawowej nr 5. 

Jeśli chodzi o szkołę nr 6 to zaawansowania w pracach są bardzo duże.

Jeżeli pytamy o zagospodarowanie terenu to plan jest skończony, jak i o

całą hale sportową. Natomiast wykonanie jest na niskim poziomie w tym

roku ponieważ częściowo płatność była zrealizowana w 2018 roku, a to co

na bieżąco pozostało do realizacji jest ujęte w budżecie na ten rok. 

Jeżeli  chodzi o szkołę nr 7 to na ten moment w budżecie jest wpisana

dokumentacja. I ta dokumentacja została już zapłacona jak i pozwolenie

na budowę . 

6. Radny  Mieczysław  Karpiński zadał  pytanie  o  chodniki,  które  będą  w

przebudowie razem z drogą powiatową przy ul. Wyspiańskiego. I znaczna część

chodnika jest na terenie Pilskiej Spółdzielni Lokatorsko-Własnościowej i czy ten

fakt nie wpłynie na realizację tego zadania? 

➢ Skarbnik Gminy Piła  Ewelina Ślugajska  odpowiedziała, że prace są tak

dzielone, aby zgodnie z zakresem prac były przydzielone tym wydziałom

bądź jednostkom, które się tym zajmują. Jeżeli chodzi o drogi, chodniki i

skwery to wszystkie zadania są przekazywane do Urzędu Dróg i Zieleni ,

ponieważ wydział Rozwoju Funduszu Europejskiego w Urzędzie zajmuje się

zadaniami “dużymi”. 
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Jeżeli chodzi o zadanie, które związane było właśnie z klasyfikacją gruntu,

czyli  właścicielską,  przepisy  nie  pozwalają  na  realizację  projektu  na

terenie,  którego  właścicielem  nie  jest  Gmina.  Jest  zespół  osób,  które

weryfikują  różne  wnioski  do  budżetu  obywatelskiego  na  etapie  ich

składania.  No  i  w  tym  jednym  przypadku  jedna  część  tej  inwestycji

wchodzi w skład inwestycji spółdzielni i na tym obszarze nie swoim prac

nie  możemy  wykonywać.  Może  być  tylko  realizowana  w  granicach

właścicielskich Gminy. 

Jeżeli  chodzi o chodnik przy ul.  Wyspiańskiego to porozumienie  zostało

zawarte dość późno (koniec czerwca albo lipiec). Wskazany chodnik od ul.

Wyspiańskiego  do  ul.  Słowackiego  na  ten  moment  nie  jest  jeszcze  w

trakcie realizacji. 

7. Radny  Mieczysław  Karpiński tytułem  sprostowania  powiedział,  że  niektóre

prace  miały  być  wykonane  do  końca  2019  roku.  I  część  tych  prac,  w

szczególności hal sportowych, bieżni wokół stadionu czy boiska przy szkole nr 6

nie jest skończona. Podpytał czy te zadania są już zmienione pod kątem czasu

realizacji? 

➢ Skarbnik Gminy Piła  Ewelina Ślugajska  poinformowała, że szkoła nr 7

jest wpisana tylko na dokumentacje do końca 2019 roku. Czyli wykonanie

tego projektu będzie zawarte na 2020 rok. Natomiast jeśli chodzi o szkołę

nr 6 to zadanie jest zrealizowane tylko jest na razie problem z odbiorem

budynku i pozwoleniem na użytkowanie. 

8. Radny Mieczysław Karpiński zadał pytanie dotyczące skrzyżowania Roosevelta-

Tucholska-Okólna. Na kiedy są przewidziane remonty? 

➢ Skarbnik Gminy Piła  Ewelina Ślugajska  odpowiedziała, że jesteśmy po

procedurze  przetargowej  na  wybór  wykonawcy.  Jest  przygotowana  już

dokumentacja na ścieżki rowerowe, które będą się łączyły z tymi, które już

są użytkowane. Natomiast na rondo, a także na dwie zatoki autobusowe,

które  również  zostaną  zaopatrzone  w  tablice,  jest  wyłoniony  jeden

wykonawca.  Jest również zgoda Urzędu Marszałkowskiego  aby to zadanie

zakończyć  w  realizacji  do  2021  roku.  I  jest  to  wszystko  zapisane  w

uchwale. Zakres prac jest bardzo duży (rondo częściowo będzie wchodziło

w skwer), a musi być nadal dobra komunikacja i przejezdność. W związku

z tym przy wyborze wykonawcy w tym roku prace rozpoczną się dopiero w

2020 roku.  Najpierw będą budowane ścieżki rowerowe, następnie rondo.

A  na  samym końcu  ścieżki  komunikacyjne  (ulice).  Okres  rozliczeniowy

będzie w 2021 roku co daje nam możliwość bezproblemowego wyłonienia

wykonawcy i jest to też dobry moment teraz na procedurę przetargową,

10



ponieważ  wykonawcy  dróg  właśnie  zimą  zbierają  sobie  umowy  na  ich

wykonanie.  Mamy  przed  sobą  kilka  firma  nawet  na  terenie  powiatu

pilskiego. 

W  związku  z  brakiem  pytań  Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  Marek

Andruszkiewicz zamknął dyskusję. 

Ad 8 i 7

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok

omówiła Skarbnik Gminy Piła Ewelina Ślugajska. 

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej

Miasta Piły na lata 2019-2029 omówiła Skarbnik Gminy Piła Ewelina Ślugajska. 

Przedmiotem  omawianym  przez Skarbnik  Gminy  Piła  Ewelina  Ślugajska  są  linie

autobusowe, projekt MOPS, przebudowa ulicy Lutyckiej, wynagrodzenia dla nauczycieli,

projekt drogi Bazaltowej (Gładyszewo), przebudowa drogi na Leszkowie, szkoły nr 6, 7,

2,  przebudowa  ogrodzenie  przedszkola  nr  3,  dofinansowanie  dwóch  budynków  TBS

(przetarg na wykonawcę). 

Pytania do przedstawionych projektów uchwał.

1. Przewodniczący  Marek  Andruszkiewicz zadał  pytanie  o  nazwę  Państwowej

Wyższej Szkoły Zawodowe w Pile. Czy ma ona nadal taką nazwę? 

➢ Radna  Maria  Kubica poinformowała,  że  uczelnia  ma  teraz  nazwę

Państwowa Uczelnia Stanisława Staszica. 

W  związku  z  brakiem  pytań  Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  Marek

Andruszkiewicz zamknął dyskusję poddając projekty uchwał pod głosowanie.

Głosowanie 7:

Radni  zaopiniowali  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej

Prognozy Finansowej Miasta Piły na lata 2019-2029

5 głosów “za”

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.
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Głosowanie 8:

Radni  zaopiniowali  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  uchwały

budżetowej na 2019 rok

5 głosów “za”

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad 10

Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Piły  z  prac  Prezydenta  Miasta  Piły  w  okresie

międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły.

Przewodniczący Marek Andruszkiewicz doszedł do wniosku, że skoro Pana Prezydenta

nie ma na posiedzeniu Komisji to ten punkt zostanie przeniesiony na sesję Rady Miasta

Piły.  

W tym momencie salę opuszczają przybyli gości. 

Ad 11

Sprawy różne informacje  dotyczące  funkcjonowania  spółek  gminnych  w roku 2018 -

(materiały przesłane mailem).

Przewodniczący  Marek Andruszkiewicz  wymienił nazwy spółek: Miejskie Wodociągi i

Kanalizacja,  spółka Gwda, spółka InwestPark, MZK sp. z o. o.,  pilskie TBS, AquaPil  i

Tarpil. Przewodniczący  Marek Andruszkiewicz  stwierdził, że trochę tych spółek jest i

jeśli  Radni  mieliby  pytania   po  przeczytaniu,  przejrzeniu  tych  informacji  to  prosi  o

skierowanie jakiś uwag, pytań bezpośrednio do Przewodniczącego bądź do biura Rady

Miasta.  A  na  następne  posiedzenie  komisję  postaramy  się  Prezesów  poprosić,  żeby

wyjaśnili jakieś wątpliwości.  
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W wyniku  wyczerpania  porządku  obrad  Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej

Marek Andruszkiewicz, dziękując wszystkim za przybycie, zamknął obrady Komisji.  

                      

Protokół sporządziła:         Protokół podpisał:

Klaudia Kamińska                        Przewodniczący Komisji

    Gospodarki Miejskiej

    Marek Andruszkiewicz

Protokół nr 10/19 VIII kadencji podpisali ponadto:

Lp. Imię i nazwisko Podpis

1.  Mieczysław Karpiński

2.  Maria Kubica

3.  Magdalena Pabich

4.  Grzegorz Płachta

5.  Marek Toboła -----------------------

6.
 Kazimierz Sulima
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